
Woonzorgvisie        Mail verzonden door Frits Pals nav bijeenkomst 19 sept 2023 

 

Hallo collega’s van Het Stadsberaad 
  
Dinsdag (19 september jl.) heb ik de bijeenkomst van Woonzorgvisie bijgewoond. 
  
Er zijn drie aandachtspunten naar voren gekomen: 

 De hoeveelheden reacties van stakeholders komen niet voldoende overeen om een (volgens 
de HHM) volledige inventarisatie te kunnen maken: zij hebben dus tijdens de bijeenkomst nog 
eens aangespoord of degenen alsnog wilden reageren met data. 

 De data die zij gaan verwerken willen zij uitvoeren in interactieve bestanden, zodat per jaar 
de populatie van bepaalde leeftijds- en andere categorieën waar genomen kunnen worden. 

 In de nabespreking kwamen een aantal hindernissen naar voren die de uitvoering van zorg in 
de weg staan: financieel, bureaucratisch, gebrek aan manvrouwkracht. 

  
 De volgende bijeenkomst wordt (ergens) in november gepland, datum wordt nog 

verstuurd.  En de ‘notulen’ worden alsnog aan ons toegezonden. 
  

 Wat ik in de volgende bijeenkomst (van het Stadsberaad) nog wil melden is een gesprek wat 
ik heb kunnen voeren met de locatiedirecteur van Francicus (Ootmarsum), zij heeft mogelijk 
een vraag aan het Stadsberaad (in communicatie). 
  

 
Tot maandag,  
vriendelijke groeten, 
Frits 
 


